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Section A (3a-3c)
学习目标：

★知识目标：

掌握本课单词和短语

clear  clear out  bedroom  no longer own  railway  certain  honest  truthful  to be honest  part  part with   while   
★能力目标：

 能从阅读中获得个人物品的相关信息。

★情感目标：

正确处理并充分利用自己的废旧物品。

★教学过程：
Step 1 New words
1. bedroom n. 卧室
2. railway n. 铁路；铁道
3. junior adj. 地位 (或职位、级别) 低下的
junior high school 初级中学

e.g. We could give the job to somebody junior. 

   我们可以把这份工作交给职位较低的人。
4. own v. 拥有；有
e.g. Most households now own at least one car. 大多数家庭现在至少有一辆汽车。
5. truthful   adj. 诚实的；老实的

e.g. He was not always truthful. 
   他并非总是说真话。

Step 2 Fast reading 

3a Read the article written by a father for a newspaper. What is his family going to sell at the yard sale?
Keys  Son : a train and railway set; the toy monkey

Daughter: certain toys

Father: football shirts

Step 3 Careful reading

Read the passage and choose true (T) or false (F)

1. My daughter is 15 and my boy has already started junior high school.

2. Our house really get smaller.

3. My son was quite sad at first.

4. My daughter felt happy to part with certain toys.

5. I want to give up my football shirts.

Keys: FFTFT

3b Read the article again and answer the questions.

1. Why did they decide to have a yard sale?

Because the father’s children get bigger and their house seems to get smaller.
2. What do they want to do with the money from the sale?

They want to give the money to a children’s home.

3. Why does the son want to keep his train and railway set?

Because he has owned it since his fourth birthday, and he played with it almost every week until he was about seven.
4. How can the old toys be useful again?

They can be sold to the people who need them.
5. Have you ever thought about having a yard sale to sell your things?

 What would you do with the money you raise?

Yes, I have. I would give it to the charity

Step 5 phrase practice 

Find the words or phrases in the article which can be replaced with the ones below and write them next to the words.

lose– part with          kids--_______   truthful--_______      many -- _____  

some time--______  even though--_____    quickly--______        older--_____

keys: children  to be honest  a lot of   a while  although  fast  bigger
Step 7 homework 

 Recite the article. You can use the sentences according to the keys of 3b.
Step 2 精讲点拨
       现在完成时
表示从过去已经开始持续到现在的动作或状态，可以和表示“从过去某一时刻延续到现在的一段时间状语”连用，如“for + 时间段”、“since + 过去时间点”、“since + 过去时的从句”、“since + 一段时间 + ago”。且for与since引导的时间状语可以相互转换。
e.g.  My uncle has worked at this factory for ten years.
= My uncle has worked at this factory since ten year ago. 
I’ve lived here since 1990．
自从1990年以来我就住在这里。   
I haven’t seen him for three years.

我三年没有看见他了。 
She’s been at this school since five years ago.   

自从五年前以来她就在这个学校。
Section B  1a～1d

学习目标：

★知识目标：

掌握本课单词和短语

search among  crayon  shame  regard.. as count  century  according to  opposite  especially   memory   consider    hold 

★能力目标：

 能从阅读中获得自己周围的事物变化的相关信息。

★情感目标：

 珍惜自己周围事物的变化，感恩社会，汇报社会，关爱他人。

· 学习过程：

Step 1 Warming up

Talk about your hometown.
Where is your hometown?

Do you like your hometown?

What are some of the special places in your hometown?
Step 2 Group work

1a Check (√) the places or things you can find in your town or city.
____ a museum  ____a primary school

____ a bridge      ____ a zoo 

____ a park         ____a hill    

____ a library      ____ a river

Step 3 Listening 

 1b Listen and answer the questions 

1. Does Martin like Jenny’s hometown?

Yes, he does.

2. Does Jenny still live in her hometown?

No, she doesn’t.

3. What is behind the science museum?

What do people do there on weekends?

A big park. People go there to let their 

kids run around and climb the hills

1c Listen again and fill in the chart about the places in Jenny’s hometown.
	Place 
	New or old
	How long has it been there?

	Town library
	 Old


	 for hundreds 

of years

	Science museum
	New 
	 since last

 August

	Restaurant down the street
	 old
	 for as long as 

Jenny can

 remember


Step 4 group work

1d Talk about your town/city with a partner according to the conversation.
A: My city is lovely.

B: What are some of the special places there?

A: Well, there’s a concert hall there. It’s been around for at least 20 years.
Step 5 Language points
1. Nowadays, millions of Chinese leave the countryside to search for work in the cities.

Search用作不及物动词时，意为“搜索；搜查”。短语search for 意为“搜寻，找寻”。

e.g. He is searching for his sunglasses.

       他正在找他的太阳镜。

【拓展】作及物动词，意为“在······搜查”或“搜查”。

e.g. They searched the forest for the lost child.

他们在森林里寻找那个走失的小孩。

Section B  2a～2d

学习目标：

★知识目标：

掌握本课单词和短语

search among  crayon  shame  regard.. as count  century  according to  opposite  especially   memory   consider    hold 

★能力目标：

 能从阅读中获得自己周围的事物变化的相关信息。

★情感目标：

 珍惜自己周围事物的变化，感恩社会，汇报社会，关爱他人。

· 学习过程：

Step 1 Warming up

How often do you visit your hometown?

What are the changes in your hometown?
Step 2 2a careful reading 

Answer the questions before you read. Then read the passage to find out your answers are the same as in the passage.

1. Why do millions of Chinese leave the countryside every year?

To search for work in cities

2. How often do you think these people visit their hometowns?

I think they visit their home towns once or twice a year

3. What new buildings does the government usually build in towns and villages?

Large hospitals and new schools

2b Find expressions in the passage that have the same meanings as these words and phrases.
1. look for search for    5. go back   return

2. consider regard   6. changes developments
3. across from  opposite     7. area   place

4. in one’s opinion  according to

Step3 Exercise 

2c Complete the summary with words from the passage. You may need to change the forms of the words.
Many Chinese people these days leave their _________ to work in _______. They usually _____ to their hometown one or two times a ______. Zhong Wei hasn’t been back in close to three years. He has been working in a _____ factory in Wenzhou for the past 13 years

People like him are _________ in how their hometowns are changing. New buildings are often built by the ___________. Zhong Wei thinks these changes are ______ because things need to change in order to become better. But he also thinks some things _________ change, and his hometown is still the place that holds all his childhood_________.

Keys: hometown  cities  return  year  crayon  

interested  government  good  will never memories  

Step 4 Group work 

2d Think of changes that happening in your town or city today. Which changes are generally good? Which changes could be seen as bad?
Step 5 homework 

  Write something about changes that are happening in your hometown.
Section B  (3a-3b)
学习目标：

★知识目标：

复习本单元所学单词和短语

必记单词

sweet  honest  shame  century  memory  hold  soft  search  regard  especially  memory  consider  hold 

常考短语 

how long   not…anymore  a bit  check out  no longer  to be honest  according to  millions of  at first  

经典句型

1. How long have you had that bike over there?

  I’ve had it for three years!

2. Jim has been in Japan for three days.

3. I used to return home at least once a year, but I haven’t been back for almost three years now.

★能力目标：

 能写一篇关于自己身边事物变化的文章。

★情感目标：

 珍惜自己周围事物的变化，感恩社会，汇报社会，关爱他人。

★学习过程：

Step 1 Summary 

一、必记单词 

Let students read and spell the words in groups.

二、常考短语

Let the students say them in groups, then make examples in pairs. 

Section B  (3c- self check)
step 1、经典句型

Let the students make new sentences in pairs.

1. It is +adj. (+for sb.) +to do sth.  (对某人来说)做某事是……

2. want to do sth. 想要做某事

3. love doing sth. 喜欢做某事

4. decide to do sth. 决定做某事

5. have been in + 地点  在某处待了多久

6. hope to do sth. 希望做某事

7. one of + the+ 形容词最高级+可数名词复数   最······之一

Step 2 Group work 

3a Think about your favorite things from childhood which you still have. For example, it can be a toy or a book. Then take notes using the questions.

1. How long have you had it?

2. How did you get it? Did someone give it to you? Who?

3. Why do you like it so much? Why is it special?

4. Can you say anything more about it?
Step 3 Writing

Write three paragraphs about your favorite thing. Use your notes in 3a to help you.
In the first paragraph, introduce your favorite thing.

In the second paragraph, talk about why it is special.

In the third paragraph, write about a story or memories.
参考范文
My favorite thing

   My favorite thing from childhood is a toy car. I have had it for 6 years. My father gave it to me when I was five years old. 

I like it so much because I played with it every day until I went to school. It’s special to me because it was my fifth birthday gift that my father bought.

The toy car has given me many memories. I remember when I was seven I still played with it. I would never go to bed without it. One day I couldn’t find it after I returned home from school. I asked my parents to help me find it. We looked for it everywhere until my mother found it under my bed. 
Step 4 达标练习

Self-check 
1. Complete the sentences using for or since.

1. I haven’t been to a museum …
2. I haven’t written a letter …
3. I haven’t ridden a bike …
4. I haven’t seen a movie …
5. I haven’t played computer games…
Answer: 1. for two years/since two years ago
       2. since I was ten years ago
       3. for five years
       4. since 2010
       5. for one year
2. Complete the conversation
A: Hey Eric, _______ you enjoyed your time in Beijing so far?

B: Yes, it ___ been great! Everyone is so friendly. 

A: How long _____ you been in China now?

B: Oh, I __________ here _____ about two years now.

A: Wow, that means you haven’t ______back to the US for two years.

B: No, I ____ been back twice_____ moving to China.____ you been to the US before, Li Juan

A: Yes, I went there once when I _____ 10 years old, but I _____ not been back _____ then.
Answer: have; has; have; have been; for; been; have; after; Have; was; have; since
Step 5 Homework 

1. Write a short passage about your favorite thing, use the useful sentences in 3b.

2. Remember the words, phrases and sentences in this unit.
	5.教学过程设计sectionA1A—2D

	教学任务
教师活动
学生活动
设计意图及资源准备
Greetings
Greet the Ss
Greet the Ts
增进感情基础
Task1.

Organization Lead-in

（2minutes）
1.Talk about the place . ‘Where have you ever been to?  What did you buy? How long have you had it?’

2.Next, show some pictures . Ask: ‘How long have you had-------?’

1.Listen and answer.

2. According to the facts answer questions.

3.The students listen and answer the teacher’s  questions.

通过师生对话， 迅速热身，复习含有been和ever 的现在完成时结构，并且及时引入新知识点how long 及for和since的用法。
Task2.Practice the language goal  (3min)

1. According to these pictures, give students several minutes to make sentences..

2.Give an example

1.Make your own sentences.

2.Call several students to share the answers.

通过对这些场景的描述学生基本上知道了如何描述拥有某物多长时间了，教师进一步提供材料，进行鼓励，启发，引导，帮助，监控和评价从而为整个对话表演的完成奠定语言基础。
Task 3.

Pairwork (4min)
1.First show some pictures to students.

2.Give an example:
1. Ask students to Look at these pictures.

2.Have students work in pairs and role play the conversation.

在这一部分，我把教材做了调整，就是把1c和2C进行了融合，集中练习形成操练的整体性，基本上形成了对语言的练习。让学生与同伴合作进行开放交流，共同完成学习任务，培养学生的口语交际能力及合作能力.那么，要在听力的练习中得到相关的信息，也就是水到渠成。这一部分的设计，主要为下面的1b,2a,2b听力练习做好准备  

Task4. SectionA1b

(2min)

1. Look at the facts.Ask students to read the structure.

2.Play the tape a second time.Now listen again.

1..Make sure the meaning of the sentences. The first time students only listen . 

2Check the facts you hear. Check the answers.

训练学生模仿语音语调培养语感，获取和处理信息的能力。
Task5.

Prensentation for 2a

(3min)
1. Read the instructions. Now look at 2a, we will hear a conversation . Listen carefully.The  conversations is about Amy’s family are giving away the things. 

2.Play the tape a second time for students .

1.Listen to the tape.

The first time students only listen . 

2.Listen again and circle the names.Then check the answers.

在听力中练习目标语言的同时培养学习西方文化，要注意到中外文化的差异，了解庭院售卖，拓展学生们的视野，学会理解和尊重异国文化。
Task 6  2b

(5min)
1Read the instructions. 

2.Play the tape again.

1.Ask students to fill in the blanks.

2.Check the answers and these sentences to practice the target language.

 在学生听懂的基础上进一步提高熟练使用目标语言的能力。
Task7. presentation for 3a（10min）
Task8. 3b

Groupwork

(5min)

Play the tape and and ask students to find the answers in 3a.

2.Let students read the passage by themselves to understand the story.(T Walk around the classroom, offering help if they have any words or phrases they don’t understand.) 

1. Let students read the passage in groups.

1. 1.Listen carefully and answer the question in 3a.(Underline the answers to the question)

2.Students read the passage and Underline the words or phrases they don’t understand.

1.Ss read the passage   and answer questions in groups.(Discuss these questions )

2. Share the answers.

呈现“任务”时通过“问答”的方式谈论图片，在完成“任务”之前一则练习学生口语，二则降低写作难度，在这一环节，教师主要是引导帮助，示范，并帮助学生树立写作自信，因为3a的熟练掌握直接影响着3b和4部分的练习，起着举足轻重的作用。
旨在熟悉话题和语境，循序渐进的加强目标语言的熟练运用，激发兴趣，做好写作前的语言储备。
Task 9 

Summary and Homework:

(2min)
1. Summarize and show the new words and sentences：
How long have you had that bike over there?
I’ve had it for three years.

I’ve had it since I was a child.

1.Make a list of the important language points.

2.Choose their own homework and finish it.

通过学生自主探究，共同总结出本课的目标语言。在问与答的过程中巩固新知并加深印象。
布置作业，课外延伸这是一个挑战性很强的活动，利用所学的知识，开始应用，看看你能谈多久，看看谁说的最多，如何将话题展开，作业分层要求，以适应不同层次的学生。
10、Blackboard design: Unit10 I’ve had this bike for three years
帮助学生回忆本节课     所学重点知识，通过黑板展示主要内容，简洁直观，便于学生记忆。

Key phrases： check out,no longer,at least ,to be honest.

Sentence patterns：How long have you had that bike over there?
I’ve had it for three years.

I’ve had it since I was a child.




